
國立成功大學通識課程選修要點 

二、語文課程包含基礎國文及外國語言，各 4學分。 

(一) 「基礎國文」：由中文系負責規劃，科目名稱由通識教育中心每學期公告

之。中文系學生應以修習該系選修科目 4學分取代之。    

境外生(不含陸生)得以修習華語課程取代之。 

(二) 「外國語言」：依本校英文課程修課規定辦理。各學系得依其特性自訂不

修此課程，改以修習該學系開設之英語授課科目，或其他外語科目取代之。

此項規定應由各學系自行訂定後，提送通識教育中心備查，且該科目應循

「國立成功大學通識教育中心課程規劃與審查要點」之規定辦理審查。 

外文系學生應以修習該系選修科目至少 4學分取代之。 

境外生修習所屬國籍之官方語言不得承認為通識學分。 

 

Item 2, Article 2 of NCKU General Education Course Enrollment Guidelines 

Foreign Languages: Students are required to take four credits of English courses. The 

enrollment regulations are stated in the “NCKU General Education English Course 

Enrollment Notes”. Individual departments may require their students to take the 

English as medium of instruction (EMI) courses offered by their own departments, or 

to take other foreign languages under the Center for General Education, to replace 

the four credits. Related regulations should be mended by the department and filed 

at the Center for General Education.  

 

Students of the Foreign Languages and Literature Department should take at least 

four credits of elected courses from their own department to replace the four 

required credits. 

The official languages stated by the native countries of international students should 

not be recognized as their foreign languages. 


